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AKADEMICKÝ SENÁT FAKULTY ELEKTROTECHNIKY A INFORMATIKY STU V BRATISLAVE 

Zápisnica č. 1 / 2024 

zo zasadnutia AS FEI STU, ktoré sa konalo dňa 23. 1. 2024 v B-klube FEI STU 

Prítomní: 
Zamestnanecká časť: 16 ospravedlnení: Eva Karasová, Vladimír Šály 
 
Študentská časť: 7 ospravedlnení: Eunika Farkašová, Dominik Šuráni 

 
Hostia: prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., dekan fakulty 

RNDr. Soňa Kotorová, PhD., prodekanka pre bakalárske štúdium 
doc. Ing. Andrej Babinec, PhD., prodekan pre medzinárodné vzťahy 
a spoluprácu s praxou 
prof. Ing. Martin Weis, DrSc., prodekan pre vedu, výskum a ľudské zdroje 
Mgr. Peter Miklovič, PhD., tajomník fakulty 
prof. Ing. Alena Kozáková, predsedníčka fakultného výboru ZOO pri FEI STU  
 

Prezenčné listiny sú prílohou č. 1 tejto zápisnice. 

Program: 
1. Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov a overovateľov zápisnice. 
2. Schválenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia AS FEI STU. 
3. Aktuálne otázky FEI STU. 
4. Schvaľovanie dokumentu Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych študijných 

programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 2024/2025. 
5. Schvaľovanie dokumentu Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych študijných 

programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 2024/2025. 
6. Schvaľovanie dokumentu Ďalšie podmienky prijatia na štúdium doktorandských študijných 

programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 2024/2025. 
7. Schvaľovanie doplnenia člena študentskej časti Disciplinárnej komisie FEI na obdobie 11/2021 

– 10/2025. 
8. Rôzne. 
9. Záver. 

K bodu 1 / - Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov a overovateľov 
zápisnice. 
Predseda senátu privítal všetkých prítomných senátorov aj hostí na prvom tohoročnom zasadnutí. 
Prvé hlasovanie sa týkalo programu zasadnutia.  
 

Súhlasím s navrhnutým programom rokovania. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 21 proti: 0 zdržali sa: 0 
 
Program rokovania bol schválený, následne sa hlasovalo o skrutátoroch a overovateľoch tejto 
zápisnice. 
 
Súhlasím s navrhnutými skrutátormi. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 19 proti: 0 zdržali sa: 2 
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Skrutátori  – senátori Bisták a Trepáčová boli schválení. 

Súhlasím s navrhnutými overovateľmi zápisnice. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 19 proti: 0 zdržali sa: 2 
 
Overovatelia zápisnice  – senátori Rakús a Kokavec boli schválení. 

K bodu 2 / - Schvaľovanie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia. 
Predseda senátu sa spýtal, či prítomní senátori súhlasia so znením poslednej zápisnice tak, ako im bola 
poslaná mailom 22.11.2023.  
 

Súhlasím so znením zápisnice z predošlého rokovania AS FEI STU. 
Prítomní: 20 
Výsledky hlasovania   za: 19 proti: 0 zdržali sa: 1 

Zápisnica č. 6/2023 bola schválená.  

K bodu 3 / - Aktuálne otázky. 
Predseda senátu odovzdal slovo dekanovi fakulty, ktorý informoval o nasledovnom: 

• FEI STU má slabý záujem o doktorandské granty, v budúcnosti je nutné na výzvy viac reagovať 
a zapájať sa, 

o  väčší dôraz treba klásť aj na komunikáciu v rámci pracovných skupín,  

• v rámci Festivalu STARMUS sa aj naša fakulta zapojí do podporných aktivít, 
o  priamo na fakulte budú v dňoch 13. a 14.5.2024 v posluchárňach prednášky,  

• na stretnutí vedenia fakulty s doktorandami bola účasť slabá (zo 130 cca 25) – dekan apeloval 
na študentov aj školiteľov, aby do budúcna bola účasť vyššia, 

• 1. februára bude na FEI STU Deň otvorených dverí,  

• STU má nového kvestora, doc. Bitteru,  
o prorektorom pre vzdelávanie a starostlivosť o študentov bude prof. Stanko,  

• na Kolégiu rektora sa rozhodlo, že posledný týždeň skúškového obdobia bude vyhradený 
predovšetkým študentom so špecifickými potrebami,  

• na pôde STU sa hovorí o novej, v poradí ôsmej fakulte – predbežne Fakulta plánovania 
a ekonomiky, 

• rektorát pracuje na novom systéme prideľovania dotácií, okrem iného by to malo priniesť aj 
skrátenie celého procesu. 

Predseda senátu následne udelil slovo tajomníkovi fakulty, ktorý informoval o: 

• poslednom kontrolnom dni aktívnej siete – internet na fakulte bude kvalitnejší a rýchlejší, 

• príprave celofakultného školenia Aktívny strelec, aby zamestnanci v prípade podobnej situácie 
ako v Prahe vedeli, ako sa majú zachovať a reagovať,   

• tom, že fakulta uvažuje nad monitorovaním exteriéru – bude sa monitorovať pohyb chodcov 
a podozrivé aktivity sa budú operatívne riešiť. 

Predseda senátu sa dekanovi aj tajomníkovi za informácie poďakoval.  

K bodu 4 / - Schvaľovanie dokumentu Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych 
študijných programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 
2024/2025. 
Predseda senátu požiadal predsedu Pedagogickej komisie, senátora Jančárika o vyjadrenie 
k materiálom. Senátor Jančárik informoval o on-line zasadnutí Pedagogickej komisie a hostí, ktorá AS 
FEI STU odporúča všetky materiály (aj tie, ktoré sú predmetom bodu 5 a bodu 6) schváliť, avšak až po  
odstránení preklepu, ako je uvedené v Zápisnici zo zasadnutia PK AS FEI, zo dňa 22.1.2024, ktorá je 
prílohou č. 2 tejto zápisnice. 
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V rámci tohto bodu sa otvorila pestrá diskusia o prijímacích pohovoroch, o matematickej úrovni 
prichádzajúcich študentov, o možných platených kurzoch k príprave študentov na prípadné prijímacie 
pohovory, o technických problémoch pri vypĺňaní prihlášky (nie je možné zadať naraz dva študijné 
programy), o kvalite uchádzačov či o znížení počtu priamej výučby a následnom znížení kvality. Dekan 
túto diskusiu veľmi pozitívne hodnotil a navrhol, aby sa na ústavoch a neskôr aj na úrovni fakulty 
k tejto téme určite vrátili. Ocenil snahu o zlepšenie kvality vyučovania a vyjadril nádej, že dôjde aj ku 
konkrétnym krokom (výsledkom).  
 
Predseda senátu následne navrhol vrátiť sa k predmetu bodu a hlasovať. 
 

Súhlasím so schválením Ďalších podmienok prijatia na štúdium bakalárskych študijných 
programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 2024/2025   
Prítomní: 22 
Výsledky hlasovania   za: 22 proti: 0 zdržali sa: 0 

Uznesenie 1/24.1 
AS FEI STU dňa 23.1.2024 schválil „Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych 
študijných programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 
2024/2025“, ktorý nahrádza dokument „Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych 
študijných programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 
2023/2024“, zo dňa 17.1.2023. 

K bodu 5 / - Schvaľovanie dokumentu Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych 
študijných programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 
2024/2025.  
 

Súhlasím so schválením Ďalších podmienok prijatia na štúdium inžinierskych študijných 
programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 2024/2025   
Prítomní: 22 
Výsledky hlasovania   za: 22 proti: 0 zdržali sa: 0 

Uznesenie 1/24.2 
AS FEI STU dňa 23.1.2024 schválil „Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych 
študijných programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 
2024/2025“, ktorý nahrádza dokument „Ďalšie podmienky prijatia na štúdium inžinierskych 
študijných programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 
2023/2024“, zo dňa 17.1.2023. 

K bodu 6 / - Schvaľovanie dokumentu Ďalšie podmienky prijatia na štúdium 
doktorandských študijných programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre 
akademický rok 2024/2025. 

 
Súhlasím so schválením Ďalších podmienok prijatia na štúdium doktorandských študijných 
programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 2024/2025   
Prítomní: 22 
Výsledky hlasovania   za: 22 proti: 0 zdržali sa: 0 

Uznesenie 1/24.3 
AS FEI STU dňa 23.1.2024 schválil „Ďalšie podmienky prijatia na štúdium doktorandských 

študijných programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 

2024/2025“, ktorý nahrádza dokument „Ďalšie podmienky prijatia na štúdium doktorandských 
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študijných programov na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU pre akademický rok 

2023/2024“, zo dňa 17.1.2023. 

K bodu 7 / - Schvaľovanie doplnenia člena študentskej časti Disciplinárnej komisie FEI na 
obdobie 11/2021 – 10/2025. 
Z dôvodu ukončenia štúdia člena DK podal predseda DK návrh na jeho doplnenie. Predseda požiadal 
senátorov o tajné hlasovanie.  
 

Súhlasím s návrhom na doplnenie Disciplinárnej komisie o člena študentskej časti  - Dominika 
Šurániho. 
Počet vydaných lístkov: 22 
Výsledky hlasovania   za: 21 proti: 0 zdržali sa: 1 

Dominik Šuráni bol zvolený za člena Disciplinárnej komisie. 

K bodu 8 / - Rôzne. 
V rámci tohto bodu prebehla diskusia o: 

• pripravovanej elektronickej evidencii (turniketoch) pre vstupu / výstup z fakulty. Tieto 
opatrenia sú pripravované už dlhšie, no dôležitosť nabrali najmä po tragédii z Prahy, 

• bude jedna centrálna vrátnica A, okrem nej bude možné chodiť cez E a C, 

• problémoch s veľkou batožinou študentov, ktorí idú z fakulty rovno domov,  
o odpoveďou bola informácia o obstaraní vhodných skriniek pre tento účel, 

• problémoch s duševným zdravím študentov, 
o odpoveďou bolo odporučenie na Poradenské centrum, ktoré na STU funguje, 

• školení pedagógov, aby včas vedeli odhaliť možné psychické problémy svojich študentov,  

• dôležitej propagácii existencie Poradenského centra na fakulte formou LED obrazoviek, ktoré 
sú rozmiestnené vo vestibuloch fakulty,  

• špecifických potrebách študentov, ktoré sú zaznamenané v AIS-e, no nie presne definujú, aké 
konkrétne potreby študent má,  

o riešením je súpis požiadaviek zo strany pedagógov odovzdať na PGO Blanke 
Markovej, koordinátorke pre týchto študentov. 

Predseda senátu poďakoval diskutujúcim za pripomienky a ukončil zasadnutie.  

K bodu 9 / - Záver. 
Všetkým prítomným sa predseda poďakoval za účasť a oznámil, že najbližšie zasadnutie sa uskutoční 
podľa potrieb fakulty. 
 
 

prof. Ing. Peter Hubinský, PhD., v.r. 
predseda AS FEI STU 

 
 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina 
2. Zápisnica zo zasadnutia PK AS FEI, zo dňa 22.1.2024 
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Overovatelia: 

doc. Ing. Martin Rakús, PhD.   ______________________ 

  

Bc. Ondrej Kokavec    ______________________ 

 

 

Zapísala dňa 23.1.2024 :  Slavomíra Mészárosová,  
tajomníčka AS FEI STU 


